

## **Jangan sengaja dapatkan Omicron untuk mencapai imuniti kumpulan: Menteri Kesihatan Malaysia**

KLANG (RANGKAIAN BERITA THE STAR/ASIA, XINHUA) - Hanya kerana varian Omicron bagi Covid-19 lebih ringan dan kurang membawa maut tidak bermakna orang ramai harus cuba dijangkiti coronavirus untuk kononnya mencapai imuniti kumpulan atau menolak vaksin, kata Menteri Kesihatan Malaysia. Khairy Jamaluddin.

Beliau berkata tindak balas setiap individu terhadap virus itu boleh berbeza-beza.

"Kami tidak tahu bagaimana kesan virus itu kepada pesakit, sama ada dia diberi vaksin atau tidak, atau bagaimana sindrom 'Covid lama' akan berlaku.

"Masih tiada bukti saintifik untuk mengatakan bahawa dijangkiti dengan varian Omicron akan memberi kita imuniti kumpulan.

“Kami tahu Omicron lebih ringan, alhamdulillah, tetapi ia tidak bermakna kami perlu pergi ke sana dan dijangkiti,” katanya selepas merasmikan program GO-NGO Model KK 2.0 peringkat kebangsaan untuk menamatkan jangkitan HIV di klinik kesihatan Pandamaran pada Ahad (16 Jan).

Program itu adalah kerjasama antara kerajaan dan pertubuhan bukan kerajaan yang menggunakan klinik kesihatan kerajaan di seluruh negara untuk mendekati dan memulihkan pesakit yang menghidap virus kekurangan imun manusia.

Encik Khairy menjawab soalan mengenai kenyataan pakar virologi bahawa kebolehjangkitan Omicron yang tinggi tetapi gejala yang lebih ringan dan kadar kematian yang lebih rendah boleh membantu membina imuniti kumpulan dalam masyarakat.

Profesor Gert van Zyl di jabatan virologi perubatan Universiti Stellenbosch di Afrika Selatan memberitahu Anadolu Agency bahawa disebabkan kebolehtransmisiannya yang tinggi, Omicron boleh membantu membina imuniti kumpulan seperti yang telah diperhatikan pada orang yang sebelum ini pulih daripada coronavirus, serta mereka yang telah diberi vaksin.

Ketika ditanya, Encik Khairy mengulangi bahawa ia telah terbukti secara saintifik bahawa sebarang jangkitan Covid-19 akan meningkatkan imuniti seseorang.

"Itu adalah jangkitan semula jadi. Tetapi jangan gunakan hujah itu untuk mendapatkan Covid-19. Itu sangat mengarut," tambahnya.

"Mesej kementerian mudah sahaja, anda tidak mahu tangkap Covid-19. Tidak kira apa variannya. Jangan tangkap virus itu dengan sengaja," tambahnya.

Malaysia melaporkan 3,074 lagi jangkitan Covid-19 baharu setakat Sabtu, menjadikan jumlah keseluruhan negara kepada 2,805,337, menurut kementerian kesihatan.

Antara kes baharu, 319 kes import, dan 2,755 ditularkan secara tempatan, menurut data yang dikeluarkan di laman web kementerian.

19 lagi kematian telah dilaporkan, menjadikan jumlah kematian kepada 31,781.